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Skrivelse om redovisning om ofattningen av upphandlingar i stadsdelen. 

 

Med anledning av att de senaste upphandlingarna har haft få anbudsgivare önskar vi få en 

redovisning av omfattningen av upphandlingar i stadsdelen. 

 

Vi vill att förvaltningen återkommer med en redovisning som ger en samlad bild av de 

upphandlingar som har skett i stadsdelen under denna mandatperiod.  

 

Frågeställningar som vi skulle vilja ha svar på är: 

Hur många upphandlingar har stadsdelen genomfört sedan 2010? 

Hur många upphandlingar som passerat genom SDN har nämnden respektive 

stadsdelsdirektören själv fattat beslut om? 

Hur många upphandlingar beslutas i staden centralt på områden som SDN har ansvar för? 

Hur stora summor pengar handlar det om? 

Hur många anbud har kommit per upphandling och hur många har levt upp till de krav som vi 

ställt? 

 

 


